

Ref no.

BA/N/25/02/043

BAP/N/25/02/053

BA8/N/25/02/035

13/02/2025

Reminder to Residents

通告
NOTICE

To: All Residents of Bel-Air

致 貝沙灣各住戶：

Important
重要

Cleaning & Administrative Charge to Defaulting Dog Owners/ Keepers and Handlers 向違規狗隻飼養者收取清潔及行政費用



DETAILS 詳情:

Service Centre has issued 39 demand letters for the HK \$1,500 Cleaning and Administrative Charge from October 2024 to January 2025, subsequent to our enhanced dog fouling policy for the first offended case.

All dog handlers/owners are kindly reminded when bringing your lovely pet to go outside of our estate for a walk, please be considerate of other residents using the common facilities. We advise you to clean up after your dog using absorbent materials, such as paper, towels, pet strollers, and pet pads or dog diapers to control or avoid your dog fouling in common areas. Our pet friendly community and clean living environment depends on your keen cooperation!

服務中心由 2024 年 10 月至 2025 年 1 月針對首次違規的狗隻排泄物個案，已向 39 名住戶發出要求收取港幣 \$1,500 元的清潔費及行政費用的繳款信件。

服務中心現溫馨提醒各狗隻飼養人士，在帶著其可愛的寵物出外散步時，也應為其他使用公共設施的住戶設想，建議使用吸水物料吸抹乾淨，如紙巾、毛巾、寵物手推車、寵物尿墊或尿片來控制或避免狗隻在屋苑公共地方排泄。我們的寵物友善社區和潔淨的居住環境需要各狗隻飼養者及住戶共同努力。

(Photo is for reference only 圖片只供參考)



Points to Note for Dog Handlers
飼養狗隻注意事項



貝沙灣

張貼至
Post Until

30/06/2025

This notice has been uploaded to Bel-Air web-site www.bel-air-hk.com. Should you have any enquiries, please feel free to contact Bel-Air Service Centre at 2989 6000 (Phase 1-3) or 2989 6350 (Phase 4-6). 此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com，如有查詢，歡迎致電 2989 6000(第一至三期)或 2989 6350 (第四至六期)與貝沙灣服務中心聯絡。